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IAF 关于认证机构实施 ISO 9001 和 ISO 14001 认证转换

的重要通知 

 

ISO 9001 和 ISO 14001 三年标准转换期已经进入最后一年，国际认可论坛（IAF，

为合格评定的实施制定原则和推进实践的全球联盟）已经通过决议规定：自 2018 年 3

月 15 日起，合格评定机构在全部 ISO 9001、ISO 14001 的初次认证审核、监督审核和

再认证审核中必须应用新版标准，即 ISO 9001:2015 及 ISO 14001:2015。 

该决议体现了 IAF，IAF 的认可机构成员和利益相关方成员以及获得认可的合格评

定机构的持续努力，即鼓励需要应用这两个在世界上最领先的管理体系标准的组织升级

到标准的最新版。 

任何需要转到新版 ISO 9001 和 ISO 14001 标准的组织都应当尽快联系合格评定机

构，以便为其审核做好准备。更多关于标准转换的信息可在后述网页下载：ISO 9001

转换（点击此处），ISO 14001 转换（点击此处）。 

正如 2017 年 9 月 15 日 ISO 和 IAF 在联合公报（联合公报英文、联合公报中文）

所指出的，2017 年 9 月 15 日距转换截止期仅剩一年时间，新版 ISO 9001:2015 和 ISO 

14001:2015 在旧版标准的基础上进行了非常合理的改进，解决了现有和未来的一些主

要问题。ISO 9001:2015 标准强调领导在质量管理体系中的重要性，强调基于风险的思

维，强调质量方针和质量目标与组织的战略方向保持一致。ISO 14001:2015 标准强调

保护环境、提升环境绩效，强调生命周期观点，强调领导在环境管理体系中的作用。 

如果获证组织在截止日期（2018 年 9 月 15 日）前仍未完成新版标准转换工作，原

认证证书自动作废。 

 

 

 
IAF 主席 

www.iaf.nu  

http://www.iaf.nu/upFiles/VancouverGAResolutions_Final.pdf
https://committee.iso.org/sites/tc176sc2/home/projects/published/iso-9001-2015.html#ISO_9001_Transition
https://committee.iso.org/sites/tc207sc1/home/projects/published/iso-14001---environmental-manage/main-changes.html
http://www.iaf.nu/upFiles/ISOIAFTransitionletter1yeartoISO9001and14001.pdf
https://www.cnas.org.cn/images/fjwz/2017/09/14/16921BE3CAE6DE0515B9E9F605E0353E.pdf
http://www.iaf.nu/
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Important information for Certification Bodies regarding 

transition to ISO 9001 and ISO 14001 

 

As the three-year transition for ISO 9001 and ISO 14001 moves into its final year, 

IAF (the global association for developing the principles and practices for the 

conduct of conformity assessment) has passed a resolution that as of 15 March 

2018, conformity assessment bodies must conduct all ISO 9001 and ISO 14001 

initial, surveillance and recertification audits to the new versions - ISO 9001:2015 

and ISO 14001:2015. 

This resolution continues the efforts of IAF, its accreditation body members, 

stakeholder members of IAF and accredited conformity assessment bodies, to 

encourage those who need to upgrade to the new versions of the world’s leading 

management system standards. 

Any organisations who need to move to the new version of ISO 9001 and ISO 14001 

should contact their conformity assessment body as soon as possible to make 

arrangements for their audit. Further information on transition can be found on ISO 

9001 here and ISO 14001 here. 

As noted in the joint ISO/IAF Communiqué on 15 September 2017 to mark one year 

to the transition deadline, the new versions of ISO 9001 and 14001 make very logical 

progressions from previous versions, delivering standards which address the key 

issues for both today and the future. The new ISO 9001 promotes enhanced 

leadership involvement in the management system, introduces risk-based thinking 

and aligns the quality management system policy and objectives with the strategy of 

the organisation. The changes in ISO 14001 focus on key issues such as protecting 

the environment improving environmental performance, lifecycle thinking and 

organisations’ environmental leadership. 

Note that failure to achieve certification to the 2015 standard by the deadline 

means that your certification is no longer valid and this may affect your ability 

to supply to all markets. 

 

http://www.iaf.nu/upFiles/VancouverGAResolutions_Final.pdf
https://committee.iso.org/sites/tc176sc2/home/projects/published/iso-9001-2015.html#ISO_9001_Transition
https://committee.iso.org/sites/tc207sc1/home/projects/published/iso-14001---environmental-manage/main-changes.html
http://www.iaf.nu/upFiles/ISOIAFTransitionletter1yeartoISO9001and14001.pdf
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华信技术检验有限公司                VTI/QE 转版申请表，版本：2017.02 

 

 

 

新版标准转换申请表 

获证客户名称  

联系人  职务  电话  

E-mail  手机  

认证领域 
□ QMS 

□ EMS 
认证证书有效期 

QMS：        年   月   日        

EMS：        年   月   日 

转换 

方式选择 

□ 结合监督审核方式进行转换, 预计日期为:          年   月 

□ 通过专项审核方式进行转换，预计日期为           年   月 

1．已完成新版认证标准培训、内审员转换培训，以及过程方法、风险管理等培训；                       

□ 是   □ 否 

2. 已对管理体系文件进行了修订并予实施；                   □ 是   □ 否 

3．已按新版标准实施内审和管理评审：                       □ 是   □ 否 

获证客户代表签字:   

 

                                                      年   月   日 
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